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Namesto
nadzidave
nov
zdravstveni
dom

Konferenca delegacij Lesnine
je na skupnem delu zasedanja
vseh treh zborov bežigrajske
občinske skupičine, 29. sep-
lembra letos, v razpravi o
osnutku programa tretjega sa-
moprispevka Ijubljanskih ob-
čin zastavila nastednje dele-
gatsko vprasanje:

»Zakai ni med predlaganimi
objckti, kl b* jih zgradili s tret-
jim samoprispevkom liublian-
skih občin, tudi nadzidave
Zdravstvenega doma za Beži-
gradom, saj so zanjo organi-
zacije združenega dela že
združevale sredstva. Kaj bo z
že izdelanim načrtom za nad-
zidavo?«

Odgovarja Marta Pešec, stro-
kovna sodelavka občinskega
komiteja za družbene dejavno-
sti:

•Prebivalci krajevne skupno-
sti Anton Tomaž Linhart se niso
strinjali s predlagano nadzida-
vo treh nadstropij pri bežigraj-
skem zdravstvenem domu. zato
nismo dobili lokacijskega do-
voljenja.

Na eni izmed sej mestnega
operativnega štaba za tretji sa-
moprispevek Ijubijanskih občin
smo se zato odločili, namesto
nadzidave že obstoječega
zdravstvenega doma in gradnje
nove zdravstvene postaje v so-
seski BS-3, za finančno bolj ra-
cionaino investicijo V program
tretjega samoprispevka Ijub-
Ijanskih občin smo uvrstili zi-
davo novega zdravstvenega
doma s 4.900 kvadratnimi metri
bruto povrSine.

Hkrati pa bomo iz zbranih
sredstev organizaci) združene-
ga dela in samoupravne intere-
sne skupnosti za zdravstvo
adaptirali obstoječi zdravstveni
dom za Bežigradom; Iz zdrav-
stvenega doma se bodo izselili
delavci delovne skupnosti
skupnih služb vseh Ijubljanskih
zdravstvenih domov. ki zdaj
uporabljajo 716 kvadratnih me-
trov površine. Z adaptacijo bo-
mo pridobili okoli 1.500 kva-
dratnih metrov novih prosto-
rov, v katerih bodo našli svoje
mesto oddelek za diagnostiko
in pneumafiziološko dejavnost.
dispanzer za medicino deta.
ambulanta za fiziatrijo ter po-
slovni prostori zdravstvenega
doma.

Bežigrajski zdravstveni dom
na Kržičevi ulici bo adaptiran
še v tem srednjeročnem ob-
dobju -

• KDOBO
RAZPISAL
REFERENDUM?

Delegati skupščine mesta
Ljubljane so na pobudo pred-
stavnikov treh občinskih skup-
ščin z odobravanjem podprli
predlog, naj sklep o razpisu re-
ferenduma za vseh pet občin
sprejmejo delegati skupščine
mesta. Razlog za tak predlog je
predvsem v enotnem mestnem
programu, saj gradimo objekte.
ki bodo enakovredno koristili
vsem Ljubljančanom, ne glede
na občinske meje. To tudi po-
meni. da bomo ob ugotavljanju
izida referenduma pnešteli vse
glasove Ijubljanskih volilcev in
ne glede na občinske meje
ugotovili, koliko jih je glasovalo
za. Če se bo več kot 50 odstol-
kov Ljubtjančanov na referen-
dumu izreklo za samoprispe-
vek, bo samopnspevek za ob-
dobje 1982-1966 sprejet

• KDOJEV
OBČINSKEM
OPERATIVNEM
ŠTABU?

Za pnprave na referandum xm
Bežigradom skrbi operathmi
šlab v katerem so predslavniki
samoupravnih interesnih skup-
nosti, občinske skupSčine,
družbenopoiitičnh orgaruzadj
m uporabnikov objektov. ki jih
gradimo s samoprispevkom. Za
Bežigradom vodi štab pod-
predsednica izvršnega sveta
Nada Gorše, v njem pa so Se
Sonta Šink. Srečko Kadunc
Vera Maslo, Anton Murgeii.
Brane Završan. Štefan Temiin.
Ljuben Karašov in Breda Jama-
Cvetko.


